
Schriftelijke Vraag van dhr. Volksvertegenwoordiger Luk Van Biesen aan de Minister van 
Volksgezondheid betreffende Houdbaarheidsdatum 

 	  
De laatste weken is er veel gesproken over de houdbaarheidsdatum vermeld op de verpakkingen. Dit 
heeft namelijk een grote impact voor de voedselbanken, waar toch meer dan 224.000 personen 
gebruik van maken. 
 
Daarom stelt het Nederlandse Voedingscentrum (met de steun van Test-aankoop) voor de 
houdbaarheidsdatum van producten die niet zo snel bederven, te schappen. Dit zou een impact 
hebben op de voedselverspilling, welke dezer tijden toch massaal is.  
 
Echter dient wel de productiedatum op de verpakking vermeld te worden, om zo een houvast te 
geven aan de koper, die dan zelf kan beslissingen of hij het product nog zal gebruiken of niet. 
 
Echter moet volgens Europese wetgeving een product vergezeld zijn van een label, en naar 
aanleiding hiervan is het KB van 13 september 1999 betreffende de etikettering van voorverpakte 
voedingsmiddelen tot stand gekomen, welke dan ook gewijzigd zou moeten worden. Art.1 § 3 punt e 
heeft betrekking op de houdbaarheidsdatum, welke momenteel nog verplicht is. 
 
 
Mijn vragen aan de Minister: 
 

• Wat is uw standpunt hierover? 
• Is het niet mogelijk om de houdbaarheidsdatum voor bepaalde producten (o.a. pasta,…) niet 

meer te vermelden op de verpakking, maar een datum tot wanneer het verkocht mag worden 
in de winkel. Hierdoor beslissen de mensen zelf of ze het nog zullen consumeren na deze 
datum. 

• Wat zal de impact zijn met betrekking tot de verspilling van voedsel? 
• Zou deze maatregel een impact kunnen hebben voor de voedselbanken, daar de warenhuizen  

meer mogelijkheden krijgen om voedsel door te geven na datum van verkoop? De 
voedselbanken kunnen dan zelf bepalen of ze deze producten nog zullen gebruiken of niet.  
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